

Dated: 21ST July, 2024

التاريخ: 21 يوليو 2024م

**Subject: Board of Director's Resolution-
Private Placement**

الموضوع: قرارات مجلس الإدارة - إكتتاب خاص

Further to the disclosures made by Salalah Mills Co. SAOG (the "Company") on the Muscat Stock Exchange ("MSX") on the 4th of January 2024 and the 19th of February 2024, the Company advises the Financial Services Authority (the "FSA"), the MSX, and the investors' community that:

إحافاً للإفصاحات المقدمة من شركة مطاحن صلالة ش.م.ع.ع ("الشركة") ببورصة مسقط ("بورصة مسقط") بتاريخ 4/يناير/2024م و 19/فبراير/2024م، تود الشركة إفادة هيئة الخدمات المالية ("هيئة الخدمات المالية") وبورصة مسقط ومجتمع المستثمرين، بما يلي:

the board of directors of the Company (the "Board") has approved a proposal to raise capital through a private placement of shares with ME(O) Solaris Investments Holding Ltd. ("ME(O) Solaris") and ME(O) Solaris has entered into a private placement and subscription agreement with the Company (the "Agreement");

إعتماد مجلس إدارة الشركة ("المجلس") لمقترح زيادة رأس المال عبر إكتتاب خاص للأسهم مع إم إي (أو) سولاريس إنفستمنت هولدينغ ليمتد المحددة ("إم إي (أو) سولاريس") وقد أبرمت إم إي (أو) سولاريس إتفاقية إكتتاب خاص مع الشركة ("الإتفاقية").

the private placement will be subject to satisfaction of various conditions precedent including (but not limited to), the shareholders of the Company approving the private placement at an extraordinary general meeting and the FSA approving the prospectus relating to the private placement; and

سوف يخضع الإكتتاب الخاص للوفاء بشروط مسبقة متنوعة تشمل (ولا تقتصر على) موافقة مساهمي الشركة على الإكتتاب الخاص أثناء عقد اجتماع الجمعية غير العادية و إعتماد هيئة الخدمات المالية نشرة الاصدار المتعلقة بالإكتتاب الخاص.

Subject to satisfaction of the said conditions, ME(O) Solaris will acquire 12,500,000 ordinary shares in the Company and invest OMR 12,500,000 in the Company on a private placement basis. This will represent about 20% of the Company's share capital following completion of the private placement.

مع مراعاة الوفاء بالشروط المذكورة آنفاً، سوف تمتلك إم إي (أو) سولاريس عدد 12,500,000 سهم عادي في الشركة وتستثمر مبلغ 12,500,000 ريال عماني في الشركة على أساس الإكتتاب الخاص. سوف يمثل ذلك المبلغ



The issue price for the private placement will be OMR 1 per share.

ما نسبته 20% من رأس مال الشركة عقب إكمال الإكتتاب الخاص. سيكون سعر الإصدار للإكتتاب الخاص بواقع 1 ريال عماني للسهم الواحد.

It is clarified that this disclosure constitutes an Official Disclosure for the purpose of Article 22(1) of the Executive Regulations of the Capital Market Law (CMA Decision 1/2009) and Article 66 of the Executive Regulations of the Commercial Companies Law (CMA Decision 27/2021).

تم التأكيد على أن هذا الإفصاح يُشكل إفصاحاً رسمياً لأغراض المادة 22 (1) من اللائحة التنفيذية لقانون سوق المال (القرار رقم 2009/1) الصادر عن الهيئة العامة لسوق المال والمادة (66) من اللائحة التنفيذية لقانون الشركات التجارية (الصادرة بموجب القرار رقم 2021/27 عن الهيئة العامة لسوق المال)

The Company is committed to regularly informing the FSA, MSX and the investor community on the progress of the private placement.

تلتزم الشركة بإفاداة هيئة الخدمات المالية وبورصة مسقط ومجتمع المستثمرين بصورة منتظمة بسير أعمال الإكتتاب الخاص.

Salalah Mills Co. (SAOG)

شركة مطاحن صلالة (ش.م.ع.ع)

علي بن سعيد

